
VERSLAG  
ECONOMISCH PLATFORM DRONTEN 

“Vrijetijdseconomie” 
 
Datum:  Maandag 16 september 2024 van 15:00 u tot 17:00 u. 
Locatie:  Huis van de gemeente Dronten, zaal Greppelveld 
 
Genodigden: 
Marc van Gaale  Aquacentrum Bremerberg 
Mariska Diepenbeek B&B De Kandelaar 
Jurgen Zwaan  Zwaan buitensport 
Mascha van Till  Walibi 
Chantal Richard Senior beleidsadviseur team EZ gemeente Dronten 
Harry Dubelaar  Beleidsadviseur team EZ gemeente Dronten 
 
Agenda: 
1. Opening en welkom Chantal 
Er wordt even kort gesproken over de rol van “Gastvrije randmeren”. Zij waren in de SEA tijd vaste partner 
van de VE groep. Chantal geeft aan dat er ambtelijk overleg is er met hun. Onlangs is er door hun een 
toekomst visie met 10 scenario’s geschetst vooraf gegaan door een breed participatie traject. In oktober is 
er weer een bestuurlijk overleg. Voor nu geen actie ondernemen, terugkoppeling van het bestuurlijk overleg 
of van de ambtelijke contacten is voldoende.  
 
2. Mededelingen 
15 november dag van de Ondernemer, gemeente organiseert een ontbijtsessie met ondernemers, EPD 
leden en raadsleden. Zou mooi zijn als EPD leden aanwezig kunnen zijn, het is een informeel samenzijn 
het gaat om kennismaken met elkaar. 
 
3. Verslag bespreking 1 juli 2024 en van 22 april 2024 
Walibi is ook niet tevreden over de Kiss and Ride bij Defqon. Er is inmiddels een gesprek geweest met 
Defqon om dit te verbeteren.  Kiss and Ride bij Lowlands is beter geregeld.  
Verslagen worden hiermee vastgesteld. 
 
4. Voortgang Economische Visie en terugkoppeling Koepeloverleg 10 september jl. (Chantal 

Richard) 
Chantal geeft op hoofdlijnen een overzicht van hetgeen er in de beide EPD sessies is opgehaald 
Economische Visie is een werktitel. Op 10 september was de tweede EPD Koepel bijeenkomst om middels  
een interactieve sessie samen de stip op de horizon te zetten.  

- Vrijetijdseconomie, arbeidsmigranten, aansluiting opleidingen beroepsonderwijs.  
- Inspelen op de kracht van Dronten broedplaats van agro innovatie.  
- Imago van Dronten, stimuleren concurrentiekracht MKB. 
- Regeldruk verminderen en dienstverlening verbeteren. 
- Verduurzaming werklocaties. 
- Meer aansluiting bij arbeidsmarkt, sectoren zoals landbouw en recreatie zijn nu te sterk afhankelijk 

van arbeidsmigranten. 
- Vitaliteit van het gebied een positieve impuls geven.  
- Dagrecreatie meer het gebied in trekken.  
- Vergroting en spreiding van het aanbod, in de Oostkant teveel accent.  

 
Als voorbeeld worden genoemd: 
Boerderijen en vrijkomende erven meer als camping inzetten. De Hinde (https://campingdehinde.nl/) aan 
de Stobbenweg is een voorbeeld van een dergelijke ontwikkeling. Aanvullend ook meer recreatieve 
activiteiten toestaan in agrarisch gebied zoals realisatie van trouwlocaties etc. 
Voordeel is meer beweging in het gebied waarmee ook verpaupering wordt tegengegaan.  
Vergroting aanbod voor de jeugd is belangrijk, er is behoefde aan meer vertier. 
 
Plan van de gemeente is om via monitoring zicht te krijgen hoe bezoekers zich in het gebied bewegen, 
waar gaat men naar toe etc. Gemeente wil dat dus stimuleren en faciliteren. 
Idee is om met uitvoeringsplannen te gaan werken 
 

https://campingdehinde.nl/


Inzet arbeidsmigranten en bereikbaarheid zijn belangrijke zaken. 
Er zijn door Walibi wat verkenningen gedaan om COA mensen in te zetten, afgezien van de taalbarrières, 
en de seizoensinvloed is dit lastig vanwege regelgeving. COA regelt de tijdelijke huisvesting wel heel goed. 
In Harderwijk is een school waarvoor Oekraïners terecht kunnen maar ze mogen na school niet werken. 
Een groot knelpunt is nog steeds de schaarste aan goede koks. In de NOP is een voorbeeld van vier 
samenwerkende bedrijven om zelf de koks op te leiden en lijkt heel succesvol, zo gaf Henk Slump uit een 
andere EPD groep aan. 
 
Bereikbaarheid blijft een lastig iets.  
Walibi heeft zelf iets geregeld met een busbedrijf. Het is heel lastig om met reguliere bussen goed 
busvervoer te krijgen. Er is destijds een pilot geweest met openbaar vervoer, dat heeft tot niets geleid. 
Ontsluiting van het gebied is dus ook een belangrijk punt om mee te nemen in de EV. 
 
Planning eind deze week concept EV langs de wethouders 
Voor het eind van jaar vaststelling van de EV door de gemeenteraad. 
 
5. Lopende zaken: 
- Ervaringen Lowlands in relatie tot bereikbaarheid etc. (Ondernemers) 
 Het was druk in de ochtends camping was eerder open. Mensen komen op de avond al. 
 Er is overleg met Mojo over vulling van de terreinen. Over het algemeen is het soepel verlopen. 
 
- Toeristenbelasting  (Chantal Richard) 
 Geen verhoging van de toeristenbelasting alleen indexering voor 2025. Zodra er zaken bekend zijn 

wordt dat gedeeld.  Grotere festivals gaan in gesprek met de gemeente waarin ze bepleiten dit niet 
te verhogen. 

 
- Afvalwatersituatie recreatiebedrijven Oostrand (Ondernemers) 
 Kan van de agenda af, is niet meer actueel. 
 
- Buren ontmoeten Buren organiseren (Chantal Richard) 
 Ieder jaar wordt er door de gemeente een BOB georganiseerd. 
 We moeten wel een visie hebben waarom we het organiseren. 
 Kennismaking van ondernemers in de gemeente Dronten onderling en wat ze voor elkaar kunnen 

dat zou een thema kunnen zijn. 
 Denk aan een soort speeddaten met ondernemers uit de recreatiesector, musea zoals MEC, 

restaurants, boerderijwinkels, producenten van vlees en streekproducten zoals Artemis en Jandlis. 
  
Actie: Januari / februari een goed moment om dit te organiseren ruim voor het seizoen. Kan bij Walibi 

georganiseerd   Deelnemers persoonlijk uitnodigen.  
 Chantal maakt voorstel met verzoek om aan te geven wie men wil ontmoeten. 
 
- Triage benaderen begeleiding EPD 
 Triage is een intern ambtelijk proces. Ondernemer met vraag komt bij EZ binnen en die zet het 

door aan Triage die vervolgens de juiste personen er bij gaat betrekken. Gedachte is efficiëntie en 
centralisering van de contactmomenten via één persoon.  

 Project trouwlocatie in het landelijk gebied is lastig loopt al een jaar. 
 Team EZ staat er voor de ondernemer en Triage is een middel om de ondernemers te helpen. 
 
- Terugkoppeling verzoek ondernemers vermindering bezoek handhaving. 
 Hoe is dat bij Walibi heeft ook niet op iedere locatie iemand. Handhaving daar is niet lastig  
 
- Ervaringen voortgang EPD – wat zijn de wensen? (Chantal Richard / Ondernemers) 
 Verwachtingen: 

• Krijgt door het EPD iets meer respect voor de interne processen en er is een klankbord. 

• Het moet echt wel iets opleveren, hij leert ook wel van anderen. 

• De dynamiek en de taal is anders, wat zit er in voor de ondernemer. Vaste mensen waar je 
mee praat is prettig er zit wel iets van waarde in, belangrijk om met de juiste mensen aan tafel 
te zitten. 

• Vertellen, delen en ervaringen, belangrijk om af te stemmen. 
 



De vraag wordt gesteld of er wensen zijn om externen uit te nodigen wanneer er relevante onderwerpen 
zijn.  Programma ‘Gastheerschap’ van IVN (Natuur educatie) gaat dit najaar niet door, organisatie had te 
weinig aanmeldingen. Programma leek wel heel interessant, kosten zijn best hoog, jammer dat het niet 
doorgegaan is. Chantal is in gesprek met IVN om te kijken naar alternatieven. 
Voorbeeld bereikbaarheid van het Almeerderzand bus routes in het achterland.  
 
6. Nieuwe aandachtspunten: 

•  Fietsknooppunten wordt daar onderzoek naar gedaan? Chantal komt er de volgende keer 
 op terug met meer info. 

  Tulpenroute start in het vervolg meer op periode aangeven dan op vaste datum. Afgelopen 
  jaar door het slechte weer nog nooit zo weinig bezoekers geweest. Gesprek met Chantal 
  en Herman Vermeer. 

• Trouwlocatie graag een update.  
  BOB . Flevolab is ook zo’n mooi initiatief https://www.flevolab.nl/.  

• Informeert naar situatie Dormio.  Vergunningentraject is zo goed als afgerond en naar 
verwachtingen beginnen zij Q1 2025 met de eerste bouwwerkzaamheden. Fase 1 en 2 zijn 
naar planning eind 2025 afgerond, het park zou dan al open kunnen gaan. 

• Defensie geen andere kennis beschikbaar dan de info sessie in de Meerpaal. 

• Infrastructuur om Walibi is een probleem. Gedeputeerde was geweest. Advies is om een 
mailtje te sturen aan Chantal die zal het doorzetten naar Triage.  

• Informeert naar het standpunt van de gemeente inzake gedoogbeleid permanent bewonen 
recreatiewoningen. Dit naar aanleiding van een artikel over permanent bewonen van 
recreatiewoningen waarbij Dronten als hoogste aantal werd vermeld.  Beleid van de 
provincie is permanente bewoning is niet toegestaan mits gemeenten daar een hele goede 
reden voor hebben in een bepaalde situatie. Zuiderzee op Zuid en Ketelhaven zijn hier 
voorbeelden van. Dit is o.a. waarom uit de CBS cijfers Dronten als hoogste komt. De 
nieuwe coalitie heeft hier nu een ander standpunt op ingenomen. Provincie blijft echter bij 
hun standpunt. Voor recreatieparken Boschberg en Bremerberg aan de Bijsselseweg loopt 
momenteel een traject met een adviesbureau om te kijken hoe de parken 
toekomstbestendig te maken (hier vindt momenteel veel permanente bewoning plaats).  

 
7. Rondvraag  
Geen punten. 
 
8. Sluiting en volgende vergadering 18 november van 15 tot 17 uur – voorstel op locatie? 
Prima voorstel om het afwisselend bij de leden te organiseren. 
Volgende keer bij Mark van Gaale, Aquacentrum Bremerberg.  Vanaf 14:30 u tot 17 uur. 
 

https://www.flevolab.nl/


Voortschrijdend overzicht acties en signaleringen. 
Overleg Omschrijving Actie Door Status 
02-10-23 Opening wethouder, eerste EPD Bedrijventerreinen overleg    
02-10-23 Bespreking concept handboek EPD / Richtlijn EPD Input verwerken Harry Gereed 
02-10-23 Transparantie via web-omgeving Publicatie website Harry  
02-10-23 Aanmeldingsproces op website gemeente Publicatie website Harry Gereed 
02-10-23 Aanmelden nieuwe kandidaten EPD groep Benaderen leden Team EZ/Groep Gereed 
02-10-23 Periode vergunning buitendijks aanpassen aan feestdag pasen  Uitzetten intern Team EZ Gereed 
13-11-23 Verkeerssituatie beter stroomlijnen bij evenementen 

Positieve ervaringen doorgeven 2024 
Uitzetten intern Team EZ 

Team EZ 
Gereed 
Gereed 

13-11-23 Afvalwatersituatie recreatiebedrijven buitendijks Afstemmen Waterschap Team EZ Gereed 
13-11-23 Duidelijkheid over beheercontracten stranden Uitzetten intern Team EZ  
13-11-23 Geldstromen parkeerboetes Uitzetten intern Team EZ  
29-01-24 Onderhoud rotonde Elburgerweg, groot probleem bereikbaarheid 

Ook bij leveranciers.  Het is te laat voor aanpassingen 
Contact met provincie Team EZ Gereed 

29-01-24 Whatts-App groep Opzetten groep Team EZ Gereed 
29-01-24 OVDD meer betrekken bij toekomstig beleid recreatiebedrijven Afstemming Team EZ  
22-04-24 Aankondiging Koepeloverleg Economische Visie Organisatie Team EZ Gereed 
22-04-24 Aanhaken Marketing Dronten Afstemming intern Team EZ Gereed 
22-04-24 Bespreking Economische Visie Input verwerken Team EZ Gereed 
01-07-24 Betrek afdeling Triage bij het EDP Afstemming intern Team EZ Loopt 
01-07-24 Horeca vergunning en sociale hygiëne, handhaving, gelijkheid Intern uitzetten Team EZ Gereed 
01-07-24 Vraag over toeristenbelasting, haven en campingplaats, dubbel ? Intern navragen Team EZ Gereed 
01-07-24 Buren ontmoeten Buren, brede sessie Organisatie Team EZ Loopt 
01-07-24 Kiss and Ride werkt niet goed bij evenementen Afstemming met organisaties Groepsleden Gereed 
16-09-24 Aanhaken Gastvrije randmeren, via bestuurlijk overleg contact Afstemmen Team EZ Gereed 
16-09-24 Externe partij uitnodigen zoals IVN alternatief Gastheerschap Afstemmen met IVN Team EZ  
16-09-24 Fietsknooppunten, update routes Afstemmen Team EZ  
16-09-24 Tulpenroute ervaringen vorig jaar uitwisselen Afstemmen met Organisatie Team EZ  
     
     
     
     
     
 


